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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Lantos Lajos Csaba, energiaügyi miniszter 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Mit keres az MVM a Karlovy Vary filmfesztiválon?" 

Tisztelt Miniszter Úr!
 
Több  felháborodott  levelet  is  kaptam  arról,  hogy  a  Karlovy  Vary  filmfesztiválon  kifeszített
molinókon főhelyen virít a Magyar Villamosművek (MVM) logója. A fesztivál honlapján könnyen
utána lehet nézni, hogy valóban, az MVM az egyik szponzora az eseménynek.
 
Önmagában azzal semmi baj sincsen, hogy egy magyar állami cég rangos, nemzetközi kulturális
fesztiválokat  támogat.  Az  azonban  már  más  fényt  vet  az  ügyre,  hogy  mindeközben  a  magyar
független színházak a kultúrharc jegyében egy fillért nem kapnak az Orbán-kormánytól, csak és
kizárólag a miniszterelnökhöz hűséges intézményeknek jár az állami támogatás. Sorra zárnak be a
színházak az országban, az MVM mégis inkább a Karlovy Vary filmfesztivált támogatja helyettük.
 
Kérdezem ezek után miniszter urat:
 

1. Mennyi pénzért támogatja az MVM a Karlovy Vary filmfesztivált?
2. Ön szerint rendben van, hogy az MVM a Karlovy Vary filmfesztivált támogatja a magyar 

független színházak helyett?
 
 
Budapest, 2023. július 6.
 
Tisztelettel:
 
  Kálmán Olga
Demokratikus Koalíció                 
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